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Stavaza aanpak Corona per 8 mei

Geachte leden van de raad,

Afgelopen woensdag kondigden premier Rutte en minister De Jonge aan hoe we elkaar vanaf 11 mei

aanstaande stap voor stap meer ruimte geven. ln deze brief leest u over de huidige stand van zaken

rondom de aanpak van de coronacrisis binnen de gemeente Bloemendaal. U krijgt eerst een update

over een aantal ontwikkelingen in de crisisbeheersing. Daarna leest u meer over een aantal actuele

onderwerpen, naar aanleiding van de genomen maatregelen door de Rijksoverheid.

lnmiddels is de 3e noodverordening van kracht
Op 29 april2O20 is de 3€ noodverordening aangenomen. Nadat een noodverordening wordt

aangepast komen er veel vragen binnen bij de gemeente. Van inwoners, maar ook van bedrijven en

instellingen. Voor het helder beantwoorden van de vragen is veel overleg en afstemming nodig met

interne en externe partners. Maar ook vanuit gemeenten worden veel vragen aan de Veiligheidsregio

Kennemerland (VRK) gesteld. Bijvoorbeeld over de ontheffing voor het gebruik van strandhuisjes,

toiletgebruik voor trainers bij sportfaciliteiten, ouderenonderwijs en privé (sport)lessen.

ln het algemeen is het rustig in de gemeente

ln de Bloemendaalse verzorgingshuizen zijn gelukkig geen coronahaarden geconstateerd. Op veel

plekken bij verzorgingshuizen worden nu 'quarantaines' geplaatst. Dit zijn units waarin bewoners met

hun dierbaren op een veilige manier met elkaar kunnen praten. Ook Koningsdag en 4/5 mei zijn

rustig verlopen. De verschillende plechtigheden zijn waardig en goed verlopen.

Stap voor stap gaat er de komende maanden meer open

Met Zandvoort is er overleg hoe we straks de parkeerplaatsen aan zee (gedeeltelijk) weer kunnen

openstellen als de terrassen in juni weer open mogen. Ook in het gemeentehuis wordt er continu

gewerkt om de 1 ,5 meter organisatie in te richten . Zo zijn er deze week multifunctionele

spatschermen aangeschaft. Deze kan de raad gebruiken zodra er wordt besloten om weer fysiek te

gaan vergaderen.
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De crisisstructuur voor de gemeentelijke vraagstukken wordt versterkt
Het regionaal Beleidsteam van de VRK heeft de gemeentesecretarissen hierom gevraagd. Om dit zo
effectief en efficiënt mogelijk uit te werken is een regionaal actiecentrum bevolkingszorg opgezet. Het
actiecentrum bestaat uit crisisfunctionarissen van Bevolkingszorg en inhoudsdeskundigen vanuit
lokale gemeenten. Zij adviseren en ondersteunen het OperationeelTeam, Beleidsteam, Overleg
Gemeentesecretarissen en voor de gemeentelijke vraagstukken het Ambtenaren Openbare Orde en
Veiligheidsoverleg.

Het ondernemersloket krijgt veel aanvragen binnen
De cijfers van de afgelopen weken voor Bloemendaal zijn:

. Aanvragen inkomens ondersteuning: 371
o Aanvragen voor bedrijfskapitaal: 46
o Voorschot op grond van de Tijdel'rjke Overbruggingsregeling Zelfstandig Ondernemers

(TOZO): in maart 235 en in april322
o Reguliere aanvragen bijstand voor levensonderhoud: 29 de afgelopen 2 maanden

Er komen nog dagelijks aanvragen bij, maar dit zijn er steeds minder
De voorschotten over april zijn betaald. Nu de overbruggingsregeling is vastgesteld is het niet langer
nodig een voorschot te geven op grond van de Participatiewet. Alle nieuwe aanvragen worden direct
gescreend. Aanvragen met terugwerkende kracht worden binnen een week behandeld en
beoordeeld. De lntergemeentelijke Afdeling Sociale Zaken (IASZ) doet er alles aan om voor eind mei
over alle binnengekomen en bevoorschotte aanvragen te beslissen.

De IASZ ontving afgelopen 2 maanden in Bloemendaal2g nieuwe aanvragen voor bijstand
Vorig jaar waren er in maart en april 7 aanvragen. Het aantal aanvragen voor reguliere bijstand voor
levensonderhoud neemt nog steeds toe. Ook deze mensen ontvangen zo snel mogelijk een besluit
op hun aanvraag.

Een groot deel van de Bloemendaalse leerlingen gaat straks 2 dagen per week naar school
Het ministerie heeft de scholen gevraagd om hele schooldagen als uitgangspunt te gebruiken.
Scholen kunnen zelf het beste de groepsindeling bepalen, maar moeten ervoor zorgen dat alle
kinderen voor ten minste 50% weer naar school kunnen. Een rooster van halve dagen is niet
gewenst. Hiervoor zijn 2 redenen:

o het aantalvervoersbewegingen van ouders moet zo beperkt mogelíjk zijn
o anders is de buitenschoolse opvang (BSO) niet goed te organiseren

Een groot deel van de Bloemendaalse scholen heeft ervoor gekozen om de leerlingen in 2 groepen
in te delen. Alle leerlingen gaan dan 2 hele (iets langere) dagen naar school. De overige tijd wordt
gebruikt voor thuisonderwijs of lessenvoorbereiding.

Tot nu toe hebben 2 scholen om voozieningen gevraagd bij de gemeente
De Julianaschool en de Aloysiusschool hebben voorzieningen aangevraagd om te ondersteunen de
heropening van de scholen op 11 mei. Het gaat hierbij om:

o het leveren van hekken en borden
o het treffen van tijdelijke verkeersmaatregelen
. waar mogelijk het informeren van direct omwonenden van de scholen

Helaas kan de gemeente niet alle scholen en sportclubs voorzien van hekken of menskracht. Voor
specifieke situaties is advies aan de Ambtelijke Verkeerscommissie (AVC) gevraagd. Op basis van
dit advies worden beide scholen geinformeerd.
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Scholen zijn zelf verantwoordelijk voor het naleven van de RIVM richtlijnen
ln lijn met de communicatie vanuit de Rijksoverheid wordt er via sociale media en met posters

gecommuniceerd onder het motto 'verantwoord weer naar school'. Vanaf 11 mei werkt team

handhaving weer volgens het reguliere rooster. Zijzijn dan, net als voor COVID-19, in de ochtend bij

verschillende scholen aanwezig. Hier houden zij toezicht op verkeersveiligheid,

verkeersovertredingen en het houden van 1,5 meter afstand.

De afgelopen dagen zijn er verschillende protocollen goedgekeurd

Alle buitensportverenigingen hebben protocollen opgesteld die voldoen aan de voorwaarden van het

NOC*NSF, het ministerie van MA/S en het RIVM. Bijna alle verenigingen geven sinds 29 aprilweer

trainingen aan jeugdleden tot en met 18 jaar. Een enkele vereniging start in het weekend van 9 mei.

Ook de drie scoutingverenigingen willen weer activiteiten aanbieden en hebben hiervoor protocollen

aangeleverd. Deze protocollen voldoen aan de regels. Zij starten dan ook in het weekend van 9 mei

met activiteiten buiten.

Voor het gebruik van 13 strandhuisjes is afgelopen woensdag ook een protocol goedgekeurd. De

huisjes stonden er al, maar mogen vanaf dit weekend (8/9 mei) worden gebruikt.

Met vriendelijke groet,

en wethouders van Bloemendaal,
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